
 
 

Mateusz Walasek 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi  

        Prezydent Miasta Łodzi 

        Hanna Zdanowska 

        Łódź, 10.08.2021 r. 

Zapytanie 

w sprawie: naprawy ubytków w jezdni al. Włókniarzy .  

 

W związku z interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z dnia 22 .06.2021 r. 
i odpowiedzi na nie zawartej w piśmie ZDIT-DL.054.136.2021 z dnia 30.06.2021 r. zwracam się z 
pytaniem o przyczynę opóźnienia i nowy czas naprawy trzech ubytków w al. Włókniarzy na odcinku 
od lewoskrętu w ul. 11 Listopada aż do Zgierskiej na południowej jezdni, których deklarowany termin 
upłynął 15 lipca. 

 

 

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 

 



 

 


